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Protokół Nr  1/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 22 maja 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Centrum Usług Wspólnych 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wybór przewodniczącego Komisji. 
3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
 Pierwsze posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów zwołał i o godz. 1510 „otworzył” 
Przewodniczący Rady Karol Pietrzak.  
 
Ad 2 
  
Komisja przystąpiła do wyboru przewodniczącego Komisji i zgłaszania kandydatów.  
A.Milczarek  - zgłosił kandydaturę radnego Przemysława Lisa, który wyraził zgodę na 

przewodniczenie Komisji.  
D.Niewiński  - zgłosił kandydaturę radnego Pawła Anuszkiewicza, który wyraził zgodę na 

przewodniczenie Komisji.  
 

Wobec braku dalszych kandydatów, Przewodniczący Rady wyjaśnił, że każdy ma prawo 
oddania jednego głosu na kandydata i poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury: 

1. radnego Przemysława Lisa, przegłosowano: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-0.  
2. radnego Pawła Anuszkiewicza, przegłosowano: za-2, przeciw-0, wstrzymało się-0. 

W wyniku głosowania Przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej został 
wybrany  radny Przemysław Lis. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt i przekazał prowadzenie 
obrad wybranemu Przewodniczącemu Komisji Przemysławowi Lisowi. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  
Komisja przystąpiła do wyboru wiceprzewodniczącego Komisji. Przewodniczący Komisji 

poinformował, że Wiceprzewodniczącym Komisji nie może być Wiceprzewodniczący Rady. 
Zgłoszono następujących kandydatów: 
P.Lis – zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Milczarka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
D.Niewiński – zgłosił kandydaturę radnego Pawła Anuszkiewicza, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 
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Wobec braku dalszych kandydatów przystąpiono do głosowania nad kandydatami: 
1. Andrzejem Milczarkiem, głosując:  za-3, przeciw-0, wstrzymało się-0. 
2. Pawłem Anuszkiewiczem, głosując:  za-2, przeciw-0, wstrzymało się-0. 

 

W wyniku głosowania Wiiceprzewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
został radny Andrzej Milczarek. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 4  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego miasta Białogard – druk G, 
 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

b) uchylający uchwałę w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Miastem Świdwin 
w zakresie wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki 
bezdomnym zwierzętom w schronisku dla zwierząt – druk H, 

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Rąbino w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk I, 

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

d)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk J,  
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 – 
druk K, 

     Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 
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f) w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą „Poprawa bezpieczeństwa na 
terenie miasta Białogard poprzez rozbudowę systemu monitoringu miejskiego” – druk N. 

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Przemysław Lis zamknął w/w punkt. 
 

Ad 5 
W sprawach różnych radni nie zabrali głosów. 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.1530 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Komisji 
 

          /-/ Przemysław  Lis 


